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رسول پناه را نمی شناسم!

چرااستقلالیهابرایشاکرپستمشترکنگذاشتند؟

سرمربیتیمووشویدانشگاهآزاد:

امیدوارم زودتر لیگ شروع شود
به قهرمانی خیلی امیدواریم

ناظمی:سپیدرودازاینتعطیلیبیشترازهمهتیمهامتضررشد

استقلال چک یک هوادار را 
برای بلبلی داد و برگشت خورد

بازمزمههاییکهدرخصوصشروعمجددرقابتهایفوتبالدرکشوربهراه

افتاد،دراینیکیدوروزگذشتهموجگستردهایازانتقاداتوزیرسوالبردن

اینتصمیمبهراهافتادوافرادمختلففوتبالیبافعالیتهایزیاددرفضای

مجـازیبهدنبـالتغییـرایـنرویکـردهسـتند.ازطرفـیهمپرسپولیسـیها

معتقدنـدایـنهجمههـابـرایایـناسـتکهآنهـانتواننددرکسـبقهرمانی

لیـگپوکـرکننـدودرخواسـتفوتبالیهـابـرایبهتعطیلـیکشـاندنلیگ

برتـربـرایمشـکلاتموجـوددرخصـوصویـروسکرونانیسـت.بـافوتیک

فوتبالیسـتجـوانحملـهبـهوزارتورزشبـرایشـروعرقابتهـایفوتبـال

بیشـترهمشـدهاسـتپیشکسـوتقرمزهاهممعتقداسـتکهاعتراضها

پشـتپردهدارد.گفتوگـوی»فرهیختـگان«بـامهـردادمیناونـددرخصوص

ایـنمسـائلرادرادامـهمیخوانید.

اوضاعپرسپولیسراچطورارزیابیمیکنید؟

اتفاقات خوبی رخ داده، اما خبر دارم که برخی مسـئولان فعلی و قبلی از بسـیاری 

از اسـناد محرمانـه باشـگاه عکـس و فیلـم تهیـه کرده انـد کـه در آینـده می توانـد بـه 

ضـرر پرسـپولیس تمـام شـود. بایـد از افـرادی کـه این کار را کردنـد، تعهد بگیرند که 

آنها را منتشـر نکنند.

منظورتانازاسنادمحرمانهقراردادبازیکناناست؟

بلـه، قـرارداد بازیکنـان و سـایر قراردادهایـی اسـت کـه در باشـگاه وجـود داشـته و 

واقعـا در هیـچ باشـگاه داخلـی و خارجـی مشـابه این کار را ندیده ایـم. این کار مثل 

ایـن اسـت کـه بیاینـد و از خانـه آدم فیلـم بگیرنـد و ببرنـد پخـش کننـد. این اسـناد 

محرمانـه اسـت و اصـا یـک بازیکـن نبایـد از قـرارداد دیگر بازیکن تیم خبر داشـته 

باشـد، چراکـه ایـن می توانـد باعـث اختـاف شـده و جـو تیـم را برهـم بزنـد. ایـن 

موارد باید بین سـرمربی و مدیر باشـگاه بماند. افرادی در باشـگاه آقایان را درحال 

تصویربـرداری از قراردادهـا دیده انـد. ایـن اقـدام می توانـد در آینده به پرسـپولیس 

لطمـه بزنـد؛ درسـت مثـل اتفاقی که شـب قبل از دربـی رخ داد و قـرارداد بازیکنان 

لـو رفـت و اگـر درایـت مسـئولان و بزرگ ترهـای تیـم نبـود، قطعـا جـو تیـم را برهـم 

مـی زد. آقایـان کـه برخی شـان بـه اسـتقال هم تعلق خاطـر دارند، نشـان داده اند 

کارهایـی را انجـام می دهنـد کـه بـه نفـع خودشـان باشـد نـه پرسـپولیس؛ درسـت 

مثـل جریـان انتخـاب کارگزار!

همکاریمجددباآتیهدادهپردازراچطورمیبینید؟خیلیهاازیکقرارداد

ترکمانچایمیگویندوظاهراهمانقراردادقبلیپابرجاست.

بـه نظـر مـن افـرادی کـه در ایـن شـرکت فعالیت می کننـد، حرفه ای هسـتند و پول 

خوبی هم قرار است به باشگاه تزریق کنند، اما چیزی که در این بین مطرح است، 

طریقـه هزینـه کـردن این پول اسـت، چراکه در گذشـته هم داشـته ایم که پول های 

کان به باشگاه رسیده و درنهایت هم کسی متوجه نشده که این پول ها کجا خرج 

شـده اسـت. حالا باید تسـویه تمام بدهی به بازیکنان در اولویت باشـد. ۵،۴ سـال 

اسـت که سـر ما پرسپولیسـی ها را در جامعه بالا نگه داشـته اند و برایمان جام های 

زیـادی آورده انـد. به نظـر مـن پـول آنها را باید با یک عذرخواهـی پرداخت کرد.

شمادرمقطعیمنتقدرسولپناهبودید،اماحالاحمایتمیکنید!

مـن یک بـار ایـن آقـا را در زمـان انصاری فـرد دیـده بـودم. آن زمـان بـرای 6 میلیونـی 

شـدن اپلیکیشـن که الان هم اعتقاد دارم انجام شـدنی اسـت، به دیدن انصاری فرد 

رفتـه بـودم کـه ایـن آقـا هـم حضـور داشـت و آن تنهـا دیـدار مـا با هـم بـود. الان هم 

می گویـم اصـا رسـول پناه را نمی شناسـم، ولـی خوشـحالم که مثل برخـی دیگر از 

مسئولان، آقای دوربینی و اهل مصاحبه و حضور در برنامه های مختلف تلویزیونی 

نیسـت. باشـگاه هم که پولی در این مدت نداشـته که کسـی بخواهد ببرد و بخورد، 

وگرنـه موضـع مـن نسـبت به قبـل تغییـری نکـرده اسـت و نـه دنبال پول هسـتم و نه 

پسـت و مقـام کـه بخواهـم پرسـپولیس را به خاطرش با کسـی معامله کنـم. اگر هم 

حرفـی می زنـم، به خاطـر ایـن اسـت کـه خـودم را درقبـال دوسـتداران پرسـپولیس 

مسـئول می دانم.

برسیمبهلیگ.همچنانتلاشمیشودکهمسابقاتبرگزارنشود!

اینهـا بـا چهارمیـن قهرمانی پیاپی پرسـپولیس مشـکل دارند و دست به دسـت هم 

داده انـد تـا ایـن اتفـاق نیفتـد. البتـه برخـی تیم هـا هـم درحال سـقوط هسـتند و 

می گوینـد بـا تعطیلـی بی نتیجه در لیگ برتر می مانند و برخی هم حسـاب وکتاب 

می کننـد و می بیننـد تعطیلـی لیـگ ازلحـاظ مالـی برایشـان بهتـر اسـت. آقایـان 

می گوینـد لیـگ تعطیـل و ۴ تیـم بـالای جـدول برونـد آسـیا، امـا از کجـا معلـوم 

برخی شـان در ایـن هفته هـای پیـش رو مجـوز لیـگ قهرمانـان را کسـب کننـد؟ 

این گونـه حقـوق تیم هایـی مثل فولاد که زحمت می کشـند ضایع نمی شـود؟ بعد 

مگـر قـرار اسـت 2 مـاه دیگـر کـه لیگ جدید شـروع می شـود، اتفـاق خاصی برای 

کرونـا بیفتـد؟ مـن می گویـم در فوتبـال را تخته کنیـد و بروید دنبـال زندگی تان تا 

کرونـا نابـود شـود. البتـه در ایـن صورت فوتبالیسـت هایی کـه دم از تعطیلی لیگ 

می زننـد هـم بایـد حرف بزننـد که چطور می خواهند زندگی شـان را بگذرانند. تازه 

آقایـان بگوینـد کـه بازی هـای آسـیایی و جام جهانی را می خواهنـد چه کار کنند؟

فوتیکفوتبالیستجوانهمبهاینحرفهادامنزدهاست.

بلـه، مـن هـم ایـن مصیبـت را بـه خانـواده این جـوان تسـلیت می گویم، امـا حرفم 

ایـن اسـت کـه نبایـد از این موضوع سوءاسـتفاده شـود. مگر ایـن بازیکن در زمین 

فوتبـال کرونـا گرفتـه؟ 2 ماه ونیـم از تعطیلـی اماکـن ورزشـی می گـذرد و منطقی 

پشـت ایـن حرف هـا نیسـت. چـرا آقایـان روزی کـه احمـد شـاکر فوت کرد، پسـت 

مشـترک نگذاشـتند؟ مگـر او هـم جـوان بااسـتعداد ایـن مملکت نبـود؟ ببینید با 

محمـود فکـری کـه یـک حـرف حـق را زد، چه هـا کـه نکردنـد. تمـام ایـن اتفاقـات 

توسـط شـخصی هدایـت می شـود کـه در لیـگ برتـر بـرای تیم هـا مربـی جابه جـا 

و بازیکـن معرفـی می کند!

مهاجرانی: قهرمانی آسیا و صعود به المپیک حق فوتبال ایران است

وش و حضور من وسط جام ملت ها منطقی نبود تغییر کی ر
 ویلموتس همه جوره به فوتبال ما ضربه زد                        اسکوچیچ از حالا به بعد رزومه دارد!                        کرونا تمام نمی شود، باید فوتبال را تعطیل کرد؟

سپیدرودرشتازآندستهتیمهایریشهداروپرطرفدار

فوتبالایراناســـتکهســـالگذشـــتهبهخاطربرخی

ســـوءمدیریتهاوبیتدبیریهابـــاآنمربیانبزرگیکه

داشـــتسرانجامبهلیگدستهاولســـقوطکرد.بااین

حالامسالاینباشگاهازیکمدیرفوتبالیکهخودشاز

چهرههایشناختهشدهفوتبالرشتاست،بهرهمیبرد

تابتوانددوبارهبهجایگاهاصلیاشبازگردد.گفتوگوی

»فرهیختگان«باافشینناظمیرادرادامهمیخوانید.

اوضاعسپیدروداینروزهاچطوراست؟

تا قبل از شـــیوع ویروس کرونا از هر لحاظ شرایط بسیار خوبی 

داشتیم، هم از لحاظ آمادگی جسمانی و هم از لحاظ مسائل 

تاکتیکی بازیکنان با هم اخت شده بودند. متاسفانه این ویروس  

و بیماری فوتبال را در همه جا ازجمله ایران تعطیل کرده و این 

موضوع مطمئنا بیشتر از هر تیمی به ضرر ما شد، چون دوباره 

بعد از شروع رقابت ها تا بخواهیم تمرینات مان را آغاز کرده و به آن 

آمادگی جسمانی که سه ماه پیش داشتیم برسیم، کارمان بسیار 

سخت است. البته فعا هم تمرینات تعطیل است و منتظریم 

مجوز ازسرگیری تمرینات صادر شود تا ببینیم برای آماده سازی 

چه مراحلی را باید مجددا طی کنیم.

بهعنوانمدیرعاملسپیدرودازتعطیلیلیگاستقبال

میکردیدیااینکهدوبارهرقابتهابخواهدازســـرگرفته

شود؟

به نظر مـــن اگر لیگ را تعطیل می کردند بهتر بود چون با این 

فاصله ای که افتاد انســـجام تیم ها از بین رفته و مدت زیادی 

بازیکنان تمرین نکردند هرچند به صورت انفرادی تمرین داشتند، 

امـــا نمی توان تمرینات انفرادی را مـــاک قرار داد چون ما آن 

امکانات تیم های اروپایی را نداریم که به بازیکنان برنامه بدهیم 

و بخواهیـــم آنها را آناین رصد کنیم، در هر صورت امیدوارم که 

اتفاقات خوبی در ادامه بیفتد.

سپیدرودباخدادادعزیزیوعلیکریمیبهتوفیقنرسید

وبهلیگدستهاولسقوطکرد.فکرنمیکنیدکارکردنبا

مربیانکارآمدبهجایاسمورسمدارهابهنفعسپیدرودباشد؟

بالاخره هر مربی سبک خاص و روش خودش را دارد، همه این 

اسامی را که نام بردید برای ما قابل احترام هستند، اما شناخت 

نادر دست نشـــان نسبت به شهر رشت و تیم سپیدرود با توجه 

به اینکه ســـال های گذشته نیز در این شهر کار کرده، مطمئنا 

می تواند به ما کمک کند. سپیدرود بیش از نیم قرن در فوتبال 

ایران سابقه دارد و امیدوارم بتوانیم با کسب نتایجی در شأن مردم 

رشت، به زودی دوباره به سطح اول فوتبال برگردیم هرچند امسال 

برنامه ریزی مان به این شکل است که در لیگ دسته اول جایگاه 

خوبی به دست بیاوریم و ان شاءالله برای فصل آینده و با تدابیری 

درست و برنامه ریزی خوب بتوانیم به لیگ برتر صعود کنیم.

موضوعچک100میلیونیباشـــگاهاستقلالکهبرای

رضایتنامهمحمدبلبلیصادرشدهبودبهکجارسید.گویا

اینچکبرگشتخوردوپاسنشد؟

این چک پاس نشـــد و در همین راســـتا چند روز پیش نیز با 

ســـعادتمند، مدیرعامل استقال صحبت کردم و امیدوارم به 

یک سرانجام برسیم و این مشکل هم حل شود.

بحثشکایتکهمطرحنیست؟

خیر، ما آن موقع رضایت داده بودیم. اتفاقا چکی که داده بودند 

برای یکی از هواداران بود که متاسفانه این چک پاس نشد.

بهعنوانفردیکهنامهقرایی،رئیسهیاتفوتبالاستان

کرمان،دربارهاصلاحاساسنامهفدراسیونفوتبالراامضا

کردهبودید،دراینخصوصچهنظریدارید؟

حقیقت این اســـت که بعدا مالک باشـــگاه از من خواست تا 

امضایم را پس بگیرم تا در کار فدراســـیون دخالت نکنیم. قبا 

در این زمینه مشورت نکرده بودم اما بعدا در هیات مدیره از من 

خواستند امضایم را پس بگیرم.

اینطورمطرحشدهبودکهفدراسیونبرخیازباشگاههارا

تهدیدکردهاستتاامضایخودراپسبگیرند؟

خیر، این چنین نیســـت و کسی هم با ما تماس نگرفت فقط با 

توصیه مالک باشگاه و اعضای هیات مدیره، امضایم را پس گرفتم.

ناظمیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:سپیدرودازاینتعطیلیبیشترازهمهتیمهامتضررشد

استقلال چک یک هوادار را برای بلبلی داد و برگشت خورد
فدراسیونتهدیدنکرد؛باتوصیهمالکباشگاهامضایمراپسگرفتم

مدافعبااخلاقپرسپولیس
دوبارهپیشنهاددریافتکردهاست

مخالفت یحیی با جدایی 

همزمان انصاری و نادری 
فرهیختـــگان با رســـیدن پول به باشگاه پرسپولیس درصد 

پرداختی به بازیکنان به حدنصاب رسید و احتمالا تا مدتی 

خبر از اعتـــراض بازیکنان نخواهد بود، بـــا این حال هنوز 

برخی مشکات نگرانی هواداران سرخ را برانگیخته که یکی 

از مهم ترین آنها ساز جدایی برخی بازیکن کلیدی تیم برای 

فصل آینده است که می تواند برخاف چهار، پنج سال گذشته 

باعث شود اسکلت اصلی سرخ ها در لیگ بیستم حفظ نشده 

و مشکاتی را برای هماهنگی این تیم موفق ایجاد کند. در 

تازه ترین خبر از پیشـــنهادهای خارجی، از محمد انصاری 

مدافع چپ ســـرخ ها صحبت می شود که ظاهرا باشگاه هم 

این موضوع را با گل محمدی در میان گذاشـــته و سرمربی 

سرخ ها با شرط و شروط خاص راضی به این انتقال است که 

می تواند مبلغ خوبی را نصیب پرسپولیس کند. البته شرط 

گل محمدی کمی بزرگ است و شاید برای مسئولان باشگاه 

انجام آن مشکل باشد. ظاهرا یحیی از باشگاه خواسته از بین 

محمد نادری و محمد انصاری یک نفر حتما در تیم حفظ شود 

و با توجه به حضور قرضی نادری در پرسپولیس، اجرای این 

درخواست کمی مشکل به نظر می رسد چراکه احتمال دارد 

نادری فصل بعد مانند بیرانوند در بلژیک بازی کند.

میناونددرگفتوگوبا»فرهیختگان«:ازمدارکوقراردادهایمحرمانهپرسپولیستصویرگرفتهاند

موضعم تغییر نکرده، رسول پناه را نمی شناسم!
ازکجامعلومتیمهایمنتقددرزمینسهمیهآسیابگیرند؟ چرااستقلالیهابرایشاکرپستمشترکنگذاشتند؟

آرش محمدی
  روزنامه نگار

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
روزنامه نگار


